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W dniu 28.10.2021 media poinformowały na podstawie informacji otrzymanych od rzecznika 

prasowego MZD, że została podjęta decyzja o natychmiastowym wyłączeniu z użytkowania 

kładki dla pieszych nad al. Wojska Polskiego przy ul. Mireckiego w Częstochowie. Jako 

powód podano fakt, że obiekt przy dalszej eksploatacji mógłby zagrażać bezpieczeństwu. 

Czy z związku z tą sytuacją MZD przewiduje wytyczenie przejść dla pieszych w rejonie,  

w którym znajduje się kładka? 

Proszę o rozważenie takiego rozwiązania, ponieważ wyłączenie kładki z użytkowania 

powoduje duże utrudnienia dla pieszych, którzy z niej dotąd korzystali. 
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         Piotr Kaliszewski 

 

 

 

 


